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İSTANBUL SANAYİ ODASI YÖNETİM KURULU 
BAŞKANI, YÖNETİM DİVANI VE MECLİS ÜYELERİ İLE 

BERABER ODAMIZI ZİYARET ETTİLER

İstanbul Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Sayın Erdal Bahçıvan, Meclis 
Başkanı Ender Yılmaz, Yönetim Kurulu Divanı ve Meclis Üyeleri ile beraber, 
Odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, 
Eski Milletvekilimiz Esat Canan, Meclis Başkanımız Timur Sevi, Yönetim 
Kurulu ve Meclis Üyelerimiz ağırladı. Ziyarette; Birlikte yürütülecek projeler 
ve  Yüksekova'nın ekonomik durumu görüşüldü. Bölgemize yaptıkları 
ziyaretlerden dolayı kendilerine Yönetim ve Meclis Üyelerimiz tarafından el 
dokuma kilim ve plaket takdim edildi.

Yüksekova'mıza 120 kişilik heyet ile yapılan bu ziyareti çok değerli buluyor, 
ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ediyoruz.



İSTANBUL SANAYİ ODASI HEYETİ İLE KAHVALTIDA BİR 
ARAYA GELDİK

Yüksekova'mıza 120 kişilik bir heyet ile ziyaret gerçekleştiren İstanbul Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Sayın Erdal Bahçıvan, Meclis Başkanı Sayın 
Ender Yılmaz, Yönetim Kurulu, Meclis Başkanlık Divanı ve Meclis Üyeleri ile 
kahvaltıda bir araya geldik. Programa, Kaymakamımız Sayın Ömer Çimşit, 
Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, 
Yönetim Kurulumuz, Meclis Üyelerimiz, İş Adamlarımız, STK Temsilcilerimiz 
ve Üyelerimiz katılım sağladı. Program, Odamız organizasyonunda Demeter
Kadın Kooperatifimiz işbirliğinde kahvaltı programı ile başlayıp Yüksekova'nın 
tanıtımının yapıldığı sergi ile devam etti. 

Programda emeği geçen herkese teşekkür ederiz.



URMİYE TİCARET, SANAYİ, MADENLER VE ZİRAAT 
ODASINI ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, Yönetim ve 
Meclis Üyelerimiz, İş Adamlarımız, Oda Üyelerimiz ve gazetecilerden oluşan bir heyet ile 
beraber İran'da Urmiye Ticaret, Sanayi, Madenler ve Ziraat Odasına, Odamız tarafından 
organize edilen bir ziyaret gerçekleştirdiler. Heyeti, Urmiye Ticaret, Sanayi, Madenler ve 
Ziraat Odası Başkanı GHASIM KERİMi, Yönetimi ve Meclisi ile beraber karşıladı.

Ziyaretin amacı karşılıklı ticari, sosyal ve kültürel ilişkilerin geliştirilmesidir. Ziyarette, 
kardeş oda protokolü yenilenerek bazı talepler iletildi. Bunlar; Eskiden de varlığından 
bahsedilen karşılıklı kurulacak SERBEST PAZAR BÖLGESİNİN kurulması, ihracatın ve 
ithalatın hacminin artması için her iki sınır kapısında serbest bir Pazar kurulması, 
Büyükçiftlik Beldesi’ne bağlı Ünlüce Köyünde kurulan Yüksekova Organize Sanayi 
Bölgesi’nin, yakın tarihte alınan kararla ikili ticareti de geliştirmek amacıyla kurulacak 
olan Türkiye-İran Ortak OSB ile entegre edilmesi, karşılıklı kültürel turların 
düzenlenmesi, turizm faaliyetlerin arttırılması.. 

Misafirperverliklerinden dolayı Urmiye Ticaret, Sanayi, Madenler ve Ziraat Odası 
yetkililerine teşekkür ederiz.



URMİYE BAŞKONSOLOSLUĞUNU ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, 
Yönetim ve Meclis Üyelerimiz, İş Adamlarımız, Oda Üyelerimiz ve 
gazetecilerden oluşan bir heyet ile beraber, İran'da Urmiye
Başkonsolosluğunu ziyaret ettiler. Heyeti, Başkonsolos Sn. Adil Cüneyit
AKBAL karşıladı. Ziyarette, Oda Üyelerimizin sorunlarını kendileri birinci 
ağızdan iletmeleri amaçlanmıştır. Oda Üyelerimiz, Başkonsolosa sınır ticareti 
ve turizm ile ilgili sorunları ilettiler

Misafirperverliğinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz



URMİYE KÜLTÜR TURİZM MÜDÜRLÜĞÜNÜ ZİYARET 
ETTİK

Yönetim Kurulu 
Başkanımız Salih 
Özdemir, Meclis 
Başkanımız Timur 
Sevi, Yönetim ve 
Meclis Üyelerimiz, 
İş Adamlarımız, 
Oda Üyelerimiz, 
Turizmcilerimiz ve 
gazetecilerden 
oluşan bir heyet ile 
beraber, İran'da 
Urmiye Kültür 
Turizm 
Müdürlüğünü 
ziyaret ettiler. 
Ziyarette, İran ile 
kültürel ilişkilerin 
geliştirilmesi, 
faaliyetlerin 
arttırılması ve 
turizmin 
geliştirilmesi 
konuları iletildi.

Misafirperverlikleri
nden dolayı 
kendilerine 
teşekkür ederiz.



KOSGEB DESTEKLERİ BİLGİLENDİRME SEMİNERİ 
DÜZENLEDİK

Odamız ve KOSGEB İl Müdürlüğü tarafından Double ByTree Hilton Oteli Konferans 
salonunda ''KOSGEB Destekleri Bilgilendirme Semineri'' düzenledik. Seminere, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, KOSGEB İl Müdürü 
Cihat GÜR, Üyelerimiz katılım sağladı.

Seminer açılışında konuşma yapan Yönetim Kurulu Başkanımız ÖZDEMİR ; ‘ Biz oda 
olarak üyelerimizin KOSGEB Desteklerinde ve diğer teşviklerden faydalanabilmesi, iş 
geliştirmesi için yeni bir teşvik bölgesin oluşturulması hatta bölgeye özel teşvik 
programlarının yayınlanmasını On Birinci Kalkınma Planında yer alan amaç ve hedefler 
olarak ; “Yaşanabilir Şehirler ve Sürdürülebilir Çevre” ekseni altında ekonomik ve sosyal 
faydanın artırılmasına paralel olarak çevrenin korunması, şehirlerde ve kırsal alanlarda 
yaşam kalitesinin iyileştirilmesi ile bölgeler arası gelişmişlik farklarının azaltılmasına 
yönelik hedef ve politikalara yer verilmektedir” denilmektedir. Ayrıca, devamında da 
“Bölgelerimizi, yeniliğe ve işbirliğine dayalı şekilde imkân ve kabiliyetlerini yönetişim 
temelinde geliştirerek dönüştürmek ve böylece ülkemizin dengeli kalkınmasına azami 
katkıyı sağlamak, bölge içi ve bölgeler arası gelişmişlik farklarını azaltmak temel 
amaçtır” ifadeleri yer almaktadır. Bu doğrultuda destek ve teşviklerin iyileştirilmesi ve 
Yüksekova başta olmak üzere, bölgede dezavantajlı durumda olan il ve ilçeler için 7. 
Teşvik Bölgesinin oluşturulması ve buradaki demografik yapılar, ticari sirkülasyonlarda 
göz önünde bulundurulacak gerekli düzenlenmelerin yapılması için gerekli mercilere 
fırsat bulduğumuz her fırsatta iletiyoruz ve  bunun ilgili sonuç alana kadar bu konunun 
takipçisi olacağız. Çünkü bölgede her anlamda ciddi avantajlara sahip il ve ilçeler 
bulunduğundan, aynı kategoride ve aynı teşvik bölgesinde değerlendirmenin ciddi 
sorunlara yol açtığını biliyoruz. Örneğin, Hakkâri’nin; Diyarbakır, Mardin hatta Van ile 
aynı teşvik bölgesinde yer alması ve gelişmiş büyük şehirler ile aynı performansı 
gösterememesi ciddi boşlukların oluşmasına sebebiyet vermektedir. Bu nedenle, 
Hakkâri gibi dezavantajlı konumda olan iller için farklı reformların geliştirilmesi, 
oluşturulacak yeni teşvik bölgesindeki illerin farklı özellikleri de göz önünde 
bulundurularak, cazip yatırım alanlarının oluşturulması ve bu illerin de geri kalmışlıktan 
bir an önce çıkması için önem arz etmektedir. Bu sayede dışardan yatırımcının daha 
rahat fırsat bulacağı alanların oluşması ile beraber, bölge halkının da farklı alanlarda 
yatırım yapma potansiyelleri de artacaktır.’’  dedi. 

Toplantı daha sonra KOSGEB Hakkâri İl Müdürü Cihat Gür’ün sunumundan sonra soru –
cevap yapıldıktan sonra sona erdi.





TİCARETİN KOLAYLAŞTIRILMASI BÖLGESEL 
FARKINDALIK TOPLANTISINA KATILDIK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Ticaret Bakanlığı ve Türk Sanayici 
ve İş İnsanları Derneği (TUSİAD) işbirliğinde online olarak düzenlenen 
''Ticaretin Kolaylaştırılması Bölgesel Farkındalık'' toplantısına katıldı.

Toplantıya, TOBB İkiz Kulelerde katılan Başkanımız, Bölgemizde ticaretin 
önündeki engeller olan, Derecik Sınır Kapısının araç geçişlerine açılması, 
haftasonu da hizmet verebilmesi, Esendere Gümrük Kapısında Zirai Karantina 
Müdürlüğü'nün açılması gibi birçok konuyu dile getirdi.



YÜKSEKOVA MALİ MÜŞAVİRLERİ İLE SGK İL 
MÜDÜRLÜĞÜ TARAFINDAN DÜZENLENEN KAHVALTI 

PROGRAMINA KATILDIK
Meclis Başkanımız Timur Sevi ve Yönetim Kurulu Üyemiz Necati İrinç, 
Yüksekova Mali Müşavirleri ile Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) İl Müdürlüğü 
tarafından emeklilere verilen kahvaltı programına katıldılar. 

Üyemiz, Demeter Tarımsal Kalkınma Kooperatifi kahvaltı salonunda yapılan 
programda emeği geçenlere teşekkür ederiz.



YÜKSEKOVA 7 NOLU SAĞLIK OCAĞINI ZİYARET ETTİK 

Meclis Başkanımız Timur Sevi ve Disiplin Kurulu Başkan Yardımcısı Zeki 
Gürdal, 7 Nolu Sağlık Ocağına atanan Dr. İlkay Beşer ve Dr. Edip Çelik'i ziyaret 
ederek görevlerinde başarılar dilediler.


